
DU-RM.0003.52.2020                                                         Czeladź, 6.12.2020 r.

Sz.P.
Jolanta Ptaś
Radna Rady Miejskiej 
w Czeladzi 

          

                W odpowiedzi na Pani zapytanie z dnia 18 listopada  2020 r. w sprawie doświetlenia ulicy 17

Lipca w rejonie budynków nr 12,14,16 i 18 informuję, że Miejski Zarząd Gospodarki Komunalnej w

grudniu 2019 r. przekazał Pani wniosek do Tauron Dystrybucja S.A. w Będzinie z prośbą o zajęcie się

sprawą zgodnie  z kompetencjami.  W załączeniu  przekazuję  odpowiedź otrzymaną z Tauron w tej

sprawie.

Jeśli  chodzi  o naprawę oświetlenia znajdującego się  nad wejściem do klatek schodowych

budynków przy ul. 17 Lipca 12 i 16, to wszystkie lampy zostały naprawione i na chwilę obecną działają

prawidłowo. 
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